
Nova oblast, je za vas?
Tone Avšič, kmet iz Kosez

»Upam, da pod novo oblastjo
siabšc ne bo kot pod staro. Prej sc
nikoli ni vedclo, kain grc denar,
zdaj bo mcnda drugače, se bomo
o tem lahko vsaj seznanili in pogo-
vorili. Kako sedaj opravlja oblast
svoje delo, ne vem, ker se zaradi
bolczni ne morem zanimati niti
v krajevni skupnosti. Takoj po
vojni so nam vzeli 4ha zemljc. Ce
bo pravična, nam jo bo vrnila,« jc
na kratko odgovoril Tone Avšič.
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